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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v  Bíňovciach  konaného dňa 16.09.2024                   

o 18.00 hod. v objekte Svadobka v Bíňovciach 

 

Program zasadnutia  : 
1. Otvorenie a prezentácia poslancov 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutia OZ 

5. Kúpa pozemku pre uloženie verejnej kanalizácie 

6. Rozpočtové opatrenia  

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver   

 

1. Otvorenie a prezentácia poslancov na zasadnutí 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili : 

Prítomní : starosta obce :  Ing. Marián Novák  

poslanci OZ : Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter Martinák, 

Rastislav Zajíček 

Neprítomní  poslanci:  Dominika Špačková, Martin Halaša 

Ostatní prítomní:     Božena Trúchla – hlavná kontrolórka obce    

              Iveta Petrovičová – zapisovateľka, ekonómka  

                             Štefan Belko, Ing. Martina Romanová  

Na úvod zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce privítal prítomných a vykonal 

prezentáciu poslancov. Skonštatoval, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnilo       

5 poslancov zo 7 poslancov a zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku bola určená Iveta Petrovičová a za overovateľov zápisnice boli určení  

Tomáš Daniš a Peter Halaša.    

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

Starosta obce Ing. Marián Novák oboznámil prítomných s  programom zasadnutia.   

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 5 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili program zasadnutia, jednomyseľne.  

prítomní 5, za 5, proti 0, zdržal sa 0 

4. Kontrola plnenia uznesenia 

 

Na zasadnutí OZ dňa 27.06.2024 boli prijaté uznesenia č. 7 - 22/2024. Starosta 

konštatoval, že prijaté uznesenia boli splnené a uznesenia dlhodobého charakteru sú plnené 

priebežne.  
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Poslanci informáciu  vzali na vedomie. 

 

5. Kúpa pozemku pre uloženie verejnej kanalizácie 

Starosta obce informoval prítomných, že z dôvodu zmeny stavebnej legislatívy vyplynula 

investorom  nová povinnosť - potreba písomného súhlasu vlastníkov pozemkov (na ktorých 

sú komunikácie) s uložením verejnej kanalizácie. Z tohto dôvodu oslovilo združenie obcí 

EKO Karpaty, ktorého je Obec Bíňovce členom, vlastníkov pozemkov na projektovanej trase 

uloženia hlavného kanalizačného zberača v obci Bíňovce  na uzatvorenie nájomných zmlúv 

na obdobie 30 rokov s ročným nájomným 1,- Euro. Oslovených bolo 11 vlastníkov. Všetci 

okrem p. Adama Kittu nájomné zmluvy podpísali. P. Adam Kitta podpísanie nájomnej 

zmluvy odmietol. Navrhol, že uvedenú parcelu č. 1684/56, reg. „E“, orná pôda, k.ú. Bíňovce 

o výmere 155 m
2
 na ktorej je miestna komunikácia obci predá za cenu 30,- Eur/m

2
. Obec je 

v časovej tiesni a do 30.09.2024 musí doložiť podklady na podanie žiadosti o dotáciu firme 

TAVOS. V rámci vyšších rokovaní bolo dohodnuté, že žiadosť o dotáciu podá vodárenská 

spoločnosť TAVOS (cca 7 mil.,- Eur). Jej zámerom je zrealizovať výstavbu hlavného 

kanalizačného zberača. Spoločnosť TAVOS bude žiadateľom  dotácie na realizáciu uvedenej 

stavby a v prípade jej poskytnutia bude TAVOS znášať náklady na spoluúčasť k poskytnutej 

dotácii, čo predstavuje sumu cca 560 000,- Eur. Členské obce združenia EKO KARPATY, 

teda aj naša obec, budú ušetrené od nákladov na spoluúčasti. Pre dotknuté obce je to  

ekonomicky mimoriadne výhodné. Vyvlastnenie pozemku vo verejnom záujme sa do konca 

septembra v žiadnom prípade nestihne. Z tohto dôvodu starosta navrhol poslancom odkúpenie 

uvedeného pozemku.  

Poslanec Ing. Martinák vytkol starostovi, že sa túto informáciu dozvedeli opäť                

na poslednú chvíľu a nemajú na výber pretože by zastavili tento zámer aj pre ostatné obce. 

Rovnako je to nespravodlivé aj voči občanom, ktorí nájomné zmluvy so združením obcí 

uzavreli. K poslancovi Martinákovi sa pripojili aj ďalší poslanci. Starosta oponoval, že 

situáciu začal riešiť hneď ako ho predseda združenia EKO Karpaty vyzval. P. Kitta najskôr 

ústne súhlasil s nájomnou zmluvou, ale na poslednú chvíľu zmenil názor a trval len na 

odkúpení, pretože on od obce nemá žiadne výhody. Možné benefity pre obec sú 

neporovnateľne vyššie ako náklady na nákup uvedeného pozemku. Starosta dal o návrhu na 

odkúpenie  pozemku z prostriedkov rezervného fondu obce hlasovať.    

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 5 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili odkúpenie p. č. 1684/56, reg. „E“, orná pôda,  k.ú. 

Bíňovce o výmere 155 m
2
  v cene 30,- Eur/m

2 
,
 
t.j. 4 650,- Eur z prostriedkov rezervného 

fondu  RO č. 157/2024,  jednomyseľne.  

prítomní 5, za 5, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

6. Rozpočtové opatrenia 

 Ekonómka obce Iveta Petrovičová oboznámila poslancov s rozpočtovými opatreniami 

č. 101-112 a 114 -156 /2024 vykonanými za obdobie od 01.06.2024 - 31.08.2024. Jednotlivé  

rozpočtové  opatrenia boli do výšky 3 000,- Eur. (Príloha č.1). Zároveň poslancov 

informovala o plnení rozpočtu za 2. štvrťrok 2024.   
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Poslanci rozpočtové opatrenia č. 101 - 112 a 114 - 156/2024 zobrali na vedomie. 

RO 113/2024 čerpanie zostatku nevyčerpaných finančných prostriedkov z roku 2023 

(poplatok za komunálne odpady) vo výške 6 779,23 Eur na úhradu nákladov za zvoz 

komunálneho odpadu v roku 2024. Zostatok vznikol z dôvodu odkladu účinnosti zákona 

o povinnej úprave odpadu pred skládkovaním. 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 5 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili RO 113/2024  čerpanie zostatku nevyčerpaných 

finančných prostriedkov z roku 2023 (poplatok za komunálne odpady) vo výške 6 779,23 Eur 

na úhradu nákladov za zvoz komunálneho odpadu v roku 2024, jednomyseľne.  

prítomní 5, za 5, proti 0, zdržal sa 0 

 

 Starosta obce  informoval, že v rekonštrukcii sýpky na hasičskú zbrojnicu sa pokračuje 

svojpomocne. Väčšinu prác vykonávajú členovia DHZ a občania Bíňoviec brigádnicky. Tento 

rok na práce a materiál bolo z bežných výdavkov doposiaľ preinvestovaných 10 796,- Eur 

a z kapitálových prostriedkov bude uhradená realizácia elektrických rozvodov v sume 

3 679,84 Eura a okná v sume 3 060,- Eura. Starosta navrhol poslancom schváliť rozpočtové 

opatrenie  č. 158/2024, čerpanie  finančných prostriedkov z rezervného fondu obce vo výške 

3 000,- EUR na bežné výdavky - materiál a práce  (rekonštrukcia sýpky na hasičskú 

zbrojnicu). Ing. Martinák konštatoval, že bolo starostom v minulosti komunikované, že 

výdavky na rekonštrukciu sýpky budú v tomto roku celkom 15 000,- Eur a teraz znovu 

požaduje navýšenie a nepredkladá poslancom vopred rozpočet na čo budú finančné 

prostriedky použité. 

  
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 5 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci  čerpanie  rezervného fondu obce vo výške 3 000,- EUR na bežné výdavky - materiál 

a práce (rekonštrukcia sýpky na hasičskú zbrojnicu) RO 158/2024 schválili, jednomyseľne.  

prítomní 5, za 5, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

7. Rôzne 

 

 Poslanec Daniš navrhol, aby obec ocenila športovcov - občanov obce Bíňovce, ktorí 

dosahujú popredné umiestnenia vo svojich športoch a reprezentujú aj našu obec. 

 Poslanec Kemka informoval, že p. Tibor Lenorák sa naňho obrátil s požiadavkou      

na orezanie lipy pri soche sv. Vendelína. Starosta informoval, že lipu v auguste skontroloval 

arborista a odporučil orezať konkrétne suché konáre. Radikálny rez nie je vhodný, nakoľko by 

lipu mohol vyvrátiť vietor.  Orezanie nebude zrealizované arboristom z dôvodu vysokej ceny, 

ale bude vykonané oprávneným pilčíkom za výhodnejších finančných podmienok  v mesiaci 

október 2024.  

 Poslanec Kemka sa informoval kedy bude dokončená oprava cesty pri cintoríne. 

Starosta  bude kontaktovať ŽSR.  
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 Poslanec Kemka sa ďalej informoval či už je vypracovaná žiadosť o dotáciu              

na strechu KM. Starosta informoval, že podmienky žiadosti z Plánu obnovy nám preverujú 

súbežne 3 spoločnosti. Dňa 23.9.2024 sa bude v tejto veci konať pracovné stretnutie 

s poslancami. Nie je isté či budeme spĺňať podmienky na podanie žiadosti, pretože 

spracovatelia žiadosti o dotáciu si podmienky  pridelenia dotácie vysvetľujú rôzne. V súčasnej 

dobe je rozpracované konania  so spracovateľom, ktorý vie žiadosť nasmerovať na výzvu, 

ktorá je potrebná pre náš účel. Žiadosti sa podávajú do konca novembra. Ing. Martinák 

konštatoval, že ak sa na nás výzva o dotáciu nevzťahuje zase sme stratili ďalší rok a obecné 

budovy sa ďalej znehodnocujú.    

 Starosta informoval o nových výzvach - dotácie na detské ihrisko (spoluúčasť obce      

8 %) a multifunkčné ihrisko (spoluúčasť 10 %). Na pracovnom stretnutí bude poslancov 

bližšie informovať. Poslanci konštatovali, že výzvy sú zaujímavé, ale prvoradé je myslieť na 

spoluúčasti pri budovaní vodovodu a kanalizácie. 

 Starosta informoval, že komunikoval s p. Findríkom zhotoviteľom obecnej webovej 

stránky vo veci rozšírenia možnosti informovania občanov obce cez SMS prípadne Facebook.  

 Z CKF nám bola schválená dotácia v rámci programu „Preventívne opatrenia pred 

krízovými situáciami“ na pokračovanie v budovaní odvodňovacieho kanála na odvedenie 

povrchových vôd pri „Vendelínovi“ vo výške 3 000,- Eur. 

 Schválená bola dotácia z Tipšportu v rámci grantového programu „Zasaď strom         

za svoj klub“ – výsadba stromov v blízkosti detského ihriska ako i v okolí futbalového 

ihriska. Cieľom nadačného grantu je zapojenie miestnych komunít aj športovej verejnosti do 

výsadby stromov a zvyšovanie záujmu obyvateľov o prostredie, v ktorom žijú a starostlivosť 

o svoje okolie. V rámci tejto nadácie Obci Bíňovce boli pridelené  finančné prostriedky 

celkom vo výške 4 660,- Eur. Dotácia pozostávala z dvoch častí. Jedna časť je venovaná 

výsadbe stromov - celkom 24 ks. Stromy budú vysadené na detskom ihrisku v oddychovej 

zóne Panšula a doplnená bude zelená línia - dvojradové stromoradie medzi futbalovým 

ihriskom a  cestou I. triedy. Druhá časť dotácie bola smerovaná na technickú podporu údržby 

športovísk. Zakúpený bol traktor s príslušenstvom - starostlivosť a údržba trávnika. Treba 

uviesť, že táto dotácia bola bez finančnej spoluúčasti obce. 

 Poslanec Kemka sa informoval na vyschnuté stromy na ihrisku – či bola uznaná  

reklamácia.  Reklamácia bola uznaná, avšak nie v plnej výške, pretože poskytovateľ dotácie 

urobil vlastnú korekciu reklamovaných drevín. 

  Poslanec Daniš upozornil na potrebu kosenia verejnej zelene po celej obci pretože 

podľa jeho názoru sa na  niektoré časti obce zabúda. 

 Poslanec Zajíček sa pýtal kedy budú opravené chodníky po rozkopávkach pri 

budovaní optickej siete firmou TELEKOM. Zároveň upozornil na potrebu čistenia 

odvodňovacieho kanála „Hučák“. Poslanci upozornili aj na kanál pri p. Opálkovej,   

odporučili starostovi, aby vyzval „cestárov“ na vyčistenie priekopy pri ceste I. triedy. 

Pracovník Telekomu v týchto dňoch starostu kontaktoval a dal mu prísľub, že chodníky budú 

v najbližšom období opravené.  

 Poslanec Martinák pripomenul starostovi prísľub, že v auguste bude podrvený drevený 

odpad v školskej záhrade. Starosta informoval, že firma z dôvodu choroby posunula termín. 

V týchto dňoch sa firma kontaktovala so starostom no po veľkých dažďoch momentálne nie je 

možný prístup na pozemok. V prípade vhodného počasia drvenie bude zrealizované čo 

najskôr.  

 Ústav na výkon trestu odňatia slobody Hrnčiarovce nad Parnou ako správca majetku 

poskytol Obci Bíňovce dar (prebytočný majetok) – diaľkový autobus. Autobus bude slúžiť          

na výkon samosprávy pri usporiadaní kultúrnych, spoločenských a športových akcií a to             

na dopravu detí, futbalových mužstiev, dôchodcov a ostatných obyvateľov obce združených 

v jednotlivých organizáciách. 
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Starosta informoval, že dal zhotoviť znalecký posudok na uvedený autobus a zároveň aj na 

vozidlo V3S, ktoré by sa ponúklo na odpredaj.   

 Starosta informoval o vykonaných prácach  v rámci rekonštrukcie sýpky na hasičskú 

zbrojnicu – urobené boli rozvody vody a kanalizácie, elektrické rozvody, vystavané boli 

priečky, podlaha v spoločenskej miestnosti, obúrané boli vonkajšie omietky a vykonané boli 

prípravné murárske práce na prístrešku medzi obchodom a sýpkou. Brigádnikom starosta 

touto cestou ďakuje. 

 Starosta pozval prítomných, ale aj ostatných občanov na „Bíňovské hody“ - na  ihrisku 

je pripravený bohatý program. 

 Poslanec Kemka sa pýtal na nevysypané nádoby na komunálny odpad pri poslednom 

zvoze. Starosta odpovedal, že pri vývoze pracovníci FCC kontaktovali starostu telefonicky  

a upozornili ho, že v nádobách sa nachádzal bioodpad. Tráva, burina a konáre                        

do komunálneho odpadu nepatria. Na skládkach tlejú a spôsobujú vznik požiarov. Z tohto 

dôvodu boli občania cestou obecného rozhlasu upozornení na tento problém. Oznam je 

zverejnený aj na webe obce.       

 Starosta ďalej informoval, že  sa 5 – krát zúčastnil pracovného stretnutia vo veci 

kanalizačného zberača Trstín- Bíňovce – Horná Krupá – Dolná Krupá - Trnava.   

 

 

8. Diskusia 

 

 V diskusii nevystúpil žiadny poslanec. 

 

 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach   konaného                    

dňa 16.09.2024 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 23/2024 zo dňa 16.09.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje  program zasadnutia obecného zastupiteľstva, jednomyseľne.   

(prítomní 5, za 5, proti 0, zdržal sa 0) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 24/2024 zo dňa 16.09.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje odkúpenie p. č. 1684/56, reg. „E“, orná pôda,  k.ú. Bíňovce o výmere 155 m
2
  

v cene 30,- Eur/m
2
,
 
t.j. 4 650,- Eur z prostriedkov  rezervného fondu RO č. 157/2024, 

jednomyseľne.  

prítomní 5, za 5, proti 0, zdržal sa 0 

 

 Unesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 25/2024 zo dňa 16.09.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

berie na vedomie  rozpočtové opatrenia č. 101 - 112 a 114 - 156/2024. 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 26/2024 zo dňa 16.09.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach  

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 113/2024, čerpanie zostatku nevyčerpaných finančných 

prostriedkov z roku 2023 (poplatok za komunálne odpady) vo výške 6 779,23 Eur na úhradu 

nákladov za zvoz komunálneho odpadu v roku 2024.  

 (prítomní 5, za 5, proti 0, zdržal sa 0) 
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 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 27/2024 zo dňa 16.09.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach  

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 158/2024, čerpanie bežných výdavkov z rezervného fondu 

obce vo výške 3 000,- EUR na materiál a práce -  rekonštrukcia sýpky na hasičskú zbrojnicu, 

jednomyseľne. 

(prítomní 5, za 5, proti 0, zdržal sa 0) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 28/2024 zo dňa 16.09.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach  

berie na vedomie informácie starostu obce. 

 

 

Záver 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

 

V Bíňovciach dňa 16.09.2024 

 

 

 

Zapísala : Iveta Petrovičová 

 

Overovatelia zápisnice :  p. Peter Halaša         ..................................................... 

 

                                        Tomáš Daniš      .....................................................       

 

 

 

                          

                                         Ing. Marián Novák – starosta obce 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


